
Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wloclawek Wloclawe k 3 1.08. 2017 r.

Si( ETARIAI
Przer.'cdni,r?_lF€eo FldV ttiicig

'r'i i']ci€!|3i(

.t' v'd 
5.1..,08....2011.. 

nr

Szanowny Pan

Mqrek Wojtkowski
Prezydent m. Wloclowka

ponownie zwracam siq z uprzejmq proSbq o udzielenie
szczeg6lowej informacji na temat rearizacji ni2ej wymienionych zadania uiqtego
w budiecie miasta bieiqcego roku:

1'Remont-przebudowa chodnika w ciqgu ur. tanieszczyzna rewa strona w
kierunku ul. Planty | - projekt, zakres remontu, termin rearizacji,
przewidywane koszty itp.
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